
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	Hostivice,	
tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA
Zápis	z	18.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání:	22.	6.	2016
Místo	konání: Sborovna,	Základní	škola	Chýně
Zahájení	zasedání:	17:15	hod.
Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Miluše	Janotová
Stanislav	Barek
Mgr.	Zuzana	Čermáková
Mgr.	Alena	Mazzolini
Mgr. Tereza	Alexová
Mgr.	Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele.
Školská	rada	schvaluje	
Zapisovatel:	Tereza	Čápová
Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:
1. Certifikát	Rodiče	vítáni

2. Anketa	posunutí	začátku	výuky

3. Kapacita	tříd	ZŠ

4. Personální	zabezpečení	na	příští	rok,	provozní	záležitosti

5. Plavání,	ŠVP

6. Sběr

7. Klub	rodičů

8. Ostatní

Pro:	6
Proti:	0
Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů.
Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	
Kontrola	úkolu	z minula:	Úkoly	z minulého	zasedání	nebyly.

1. Získali	jsme	certifikaci	Rodiče	vítání.	Cedule	visí	u	vchodu	do	ZŠ.	Děkujeme.	Ředitel	děkuje	
rodičům.

2. Posunutí	začátku	výuky	na	8:30	hod.	
- proběhla	veřejná	diskuze	s	rodiči,	následně	na	základě	diskuze	anketa.	Anketa	dopadla	cca	půl	na	půl.	
Cca	41	proti	posunu,	cca	38	pro	posun.	Výsledek	– začátek	výuky	bude	v	8.15.	Jedná	se	o	kompromis	
mezi	8:30	a	8:00.	
- na	základě	diskuze	vznikly	podněty	pro	obec,	které	požadují	zvýšení	bezpečnosti	pohybu	dětí	po	
obci.	Od	září	dojde	k	dopravní	změně	– ulice	Květnová	bude	podle	informací	z obecního	úřadu	
jednosměrná.	Padl	návrh	rodičovských	hlídek	na	kritických	místech	a	pedibus.	Tuto	iniciativu	by	měli	
převzít rodiče,	bude	jedním	z	úkolů	pro	Klub	rodičů.

3. Kapacita	školy	od	září	2016.	Kapacita	budovy	je	120	dětí.	První	třídy	budou	v	budově	Šináglu.		
6.	třída	bude	také	v	budově	Šináglu.	Budova	Šináglu	bude	mít	dostatečnou	kapacitu	pro	tyto	3	



třídy.		Kapacita	tříd	je	30	dětí,	nyní	žádná	ze	tříd	kapacitu	nepřevyšuje.

4. Asistent	pedagoga	bude	od	září	v	1.	třídě,	4.	třídě,	6.	třídě.	Od	kraje	dostane	škola	peníze	jako	v	
předešlých	letech,	tedy	50	tisíc	na	rok.	(navzdory	proklamacím	paní	ministryně	– dodává	
ředitel).	Uvidíme,	jestli	se	nám	podaří	najít	prostředky	na	vyšší	úvazky.	Vychovatele	ŠD	bude	
škola	řešit/hledat	až	podle	počtu	dětí,	které	se	do	ŠD	přihlásí.	Pravděpodobně	navýšíme	počet	
vychovatelů	na	4-5.	Učitele	pro	obě	první	třídy	již	máme,	v současné	chvíli	hledáme	jednu	paní	
učitelku	od	září	do	mateřské	školy.
- 30.	6.	bude	jedna	vyučovací	hodina,	pak	výuka	končí.	Školní	družina	bude	fungovat.	Obědy	

jsou	zajištěny.
- 1.	9.	bude	jedna	vyučovací	hodina,	ŠD	bude	k dispozici,	bez	oběda,	školní	kuchyně	

v rekonstrukci.	

5. Plavání	v	MŠ	bude	příští	rok,	jinde	než	letos,	termín	bude	včas	upřesněn.	Plavání	v	ZŠ	– třeťáci	
budou	příští	rok	jezdit	plavat	do	Kladna,	do	Medúzy.
- Zimní	škola	v	přírodě	příští	rok	bude	– primárně	pro	4.	a	5.	třídu.	
- Letní	škola	v	přírodě	příští	rok	bude.

6. Sběr	stále	běží.	Množství	sběru	za	dítě	evidují	třídní	učitelé.	Sběr	by	bylo	třeba	více	propagovat	
– návrh	pro	ředitele.	Rodiče	nemají	jasno,	jestli	sběr	běží.	Chtělo	by	to,	aby	děti	viděly,	kolik	
peněz	ze	sběru	jsme	získali,	sdělit	kam	jdou	peníze.	Myslet	na	to,	že	je	potřeba	sběr	propagovat	
i	v	budoucích	1.	třídách,	které	budou	v	jiné	budově.

7. Ve	vzduchu	visí	myšlenka	založení	„Klubu	rodičů“.	Více	informací	v	průběhu	léta,	popřípadě	v	
září,	dle	odezvy	a	reakcí	rodičů	(toto	plánuje	současný	Poradní	sbor nové	školy).

8. Volby	do	školské	rady	by	měly	proběhnout	během	podzimu.	Mandát	současných	členů	ŠR	
vyprší	v	lednu.
- Podnět	od	rodičů.	Stále	není	aktuální	web	MŠ.	Na	webu	MŠ	nevisely	výsledky	zápisu	do	MŠ.
- Na	webu	MŠ	stále	není	školní	řád.	
- Otázka	na	ředitele školy	– kde	může	trávit	čas	dítě,	které	nechodí	do	ŠD	a	má	pauzu	mezi	

výukou	a	odpoledním	kroužkem.	Odpověď	-		v	tuto	chvíli	tuto	situaci	neřešíme,	příští	rok	
uvidíme,	zda	a	jaký	počet	dětí/rodičů	bude	toto	řešit.	Naše	možnosti	jsou	omezené,	jak	
prostorově,	tak	finančně.

- Grant	ze	Středočeského	kraje	na	sportovní	vybavení	nebyl	schválen.	Grant	ŘLP	ještě	
nemáme	rozhodnutí.	Firma	Profiškola	je	pověřena	administrací	grantu	na	Šablony	pro	MŠ	a	
ZŠ,	vyhlášení	výzvy	se	předpokládá	v červenci.

- Platby	za	MŠ	v	měsíci červenci	budou	v	plné	výši,	tj.	600	Kč	bez	ohledu	na	počet	dní,	na	
které	je	dítě	přihlášeno.

- Rozpočet	školy	a	školky	– úhrada	za	školkovné	jde	do	společného	rozpočtu,	částečně	slouží	
k pokrytí	provozních	nákladů,	částečně	na	vybavení	a	pomůcky	do	tříd.	

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 18:30	hod.	Příští	zasedání	je	plánováno	na	poslední	
týden	v srpnu.	Termín	a	program	bude	upřesněn.

Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Tereza	Alexová	……………………………………………………………

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Mgr.	Zuzana	Čermáková	……………………………………………………………………

Mgr.	Alena	Mazzolini	………………………………………………………………..

Stanislav	Barek	…………………………………………………………………………..




